
Planerade cuper under året. Nordic cup-Januari, Valla cup-Februari,

Tidaholm-April (9mot9), Tidaholm-Oktober (7mot7). Fler Cuper kommerev

bokas under året.

Redovisningen för Svane cup. Alla är nöjda med resultatet och vi ser att vi får in

bra medpengar till vår lagkassa. Inbjudna lag har varit väldigt nöjda och ser fram

emot att komma nästa år. Vi diskuterade fram att det blir Svane cupäven 2025,

med 16 lag. Beslut om det blir 7mot7 eller 9mot9 kommer ske längre fram.

Vi bestämde även att någon från varje familj måste täcka upp passen som

tilldelas under cupen, samt alla behöver vara behjälpliga under hela cupen.

Redovisning av lagkassan. Vi är nöjda med årets intäkter.

Beslut togs att alla måste jobba för att vara delaktiga i lagkassan, så som pass på

Svane cup och tipspromenaden.

Ur lagkassan kommer vi ta pengar till anmälningsavgifter, ev får vi får lägga en

slant själva till vissa anmälningsavgifter.

Kommer man som ny i laget, får man ett matchställ, matchtröja, shorts och

strumpor. Resterande kläder får man köpa in själv.

Tränarnas ord. Har man funderingar, frågor eller kanske någon åsikt? Tränarna

vill då att man tar det öga mot öga, för att minska risken för kommunikationsfel.

Tipspromenaden. Vi beslutade att vi kommer fortsätta med den 2025 eftersom

det är en stor inkomstkälla. Det blev även beslutat att allt material till

tipspromenaden kommer att stå hemma hos Thomas och Lisa.

Den som har tipspromenaden inhandlar och bakar inför sin gång. Det görs en

inköpsmall med hur mkt som bör finnas till varje tillfälle.

Vi fortsätter med schema och det är alltid två familjer som står per gång.

Tränarna gör ett schema och kan man inte får man byta sinsemellan.

Budget. Laget vill till Spanien och till Gothia cup om ngr år och vi beslutade

spara undan pengar. 50 000kr har lagts undan nu och målet är att lägga undan

minst 20 000kr varje år.


